



2022 Reconfirmation of the Product Stewardship Policy

- Trina Solar conducts business in a manner that ensures compliance with all applicable regulatory requirements and industry standards. We are committed to integrating environmental, health, safety, and social responsibilities into all stages of our product life cycle.
- We believe that product stewardship, the ongoing performance improvement of products in terms of environmental, health, safety and social aspects, is one of the cornerstones of sustainable business. We act in a responsible manner to protect our employees, customers and the communities in which we operate.
- Trina Solar pledges to implement effective product stewardship management programs, and shows our commitment and leadership to meet the customers' increasing demands on safer and more environmentally sustainable products.
- Trina Solar actively strives to develop new raw materials and products in a responsible manner by assessing their risks for current and future generations. We commit to conflict-free materials and products, and work diligently to promote sustainable development by way of ethical and green sourcing.
- Trina Solar offers product guidance to customers, distributors and users so that our products are safely transported, stored and used. We voluntarily participate in take-back and recycling program for defective and/or end-of-life (EOL) solar modules.
- We pledge to actively engage in fighting against climate change by way of continuously enhancing energy efficiency and reducing greenhouse gas emission.
- Trina Solar continuously keeps vigilant in its commitment to safeguard workers' rights in global supply chains. We commit to no use of child labor and forced labor, including prison labor, indentured labor, bonded labor or other forms of forced labor.
- Trina Solar engages with stakeholders to review periodically the policy to ensure that it remains adequacy and continues to meet stakeholders' expectations.

产品监管政策

- 天合光能确保所有开展的业务都符合相关法律法规和行业标准的要求，我们承诺将环境、健康、安全和企业社会责任落实到我们产品生命周期的每一个阶段。
- 我们坚信对产品的持续监管和在环保、健康、安全及社会责任方面所做的持续改进是企业可持续发展的基石和核心。我们承诺始终以负责任的态度和方式来保护我们的员工、客户和社区。
- 天合光能承诺全面实施有效的产品监管，以展现我们对可持续发展的承诺和领导力，从而满足客户对产品安全和环境保护越来越高的要求。
- 天合光能积极开发新材料、新产品，并本着负责任的态度评估其对目前和未来的潜在风险，我们努力实施道德和绿色采购，承诺不使用冲突矿产，促进产业链可持续发展。
- 天合光能为客户、分销商和用户的产品指导性文件，从而确保我们的产品安全运输、安全储存和安全使用。我们自愿参加产品回收计划，对有缺陷的和寿命结束后的太阳能组件进行回收和再利用。
- 我们承诺不断提高能源利用效率，降低温室气体排放，积极参与应对气候变化。
- 天合光能承诺在全球供应链中持续关注和保护员工权益，我们承诺禁止雇佣童工，禁止强迫劳动，包括监狱劳动、契约劳动、抵债劳动或其他形式的强迫劳动。
- 天合光能定期和利益相关方共同回顾产品监管政策，从而确保其合适性，以始终满足利益相关方的期望。

Chairman & CEO of Trina Solar (Jifan Gao):

Date : 2022/7/12